
Aan: colleges van B&W van de gemeenten Zwolle, Dalfsen, Hattem, Raalte en Zwartewaterland.
(ter informatie aan de gemeenteraden van deze gemeenten)

Zwolle, dinsdag 8 februari 2011

Geacht college,

De sociale werkvoorziening WEZO behoort tot de trots van de regio. Als plek waar mensen die 
vanwege een beperking niet zonder begeleiding de reguliere arbeidsmarkt bereiken, toch zinvolle 
arbeid kunnen verrichten staat het centraal in het sociaal beleid in onze gemeenten. Helaas heeft de 
WEZO ook te maken met tekorten en – recent - een vertrokken directeur.

Afgelopen maandagavond is in de gemeenteraadsvergadering van Zwolle duidelijk geworden dat 
één van de leden (de voorzitter) van de Raad van Commissarissen een verzoek heeft ingediend tot 
verhoging van de vergoeding die voor het lidmaatschap van deze raad staat. Wij willen u in uw 
hoedanigheid van aandeelhouders en algemeen bestuur met klem verzoeken dit verzoek niet in te 
willigen. Wij hebben hiervoor een aantal redenen:

1. de vergoeding zou gerelateerd moeten zijn aan de prestaties van de leden. Het gaat duidelijk 
financieel niet goed met de WEZO. Ook de Raad van Commissarissen heeft hierin een 
verantwoordelijkheid. Een verhoging is dan niet ook op zijn plaats.

2. op dit moment worden onderhandelingen gevoerd over een sociaal plan voor werknemers van de 
WEZO. Het is moeilijk aan de werknemers uit te leggen dat er geen ruimte meer voor hen is bij 
de WEZO, maar wel voor verhoogde vergoedingen voor bestuurders.

3. het verhogen van de vergoeding in tijden waarin de WEZO met grote tekorten kampt is niet 
gepast en kan het maatschappelijk draagvlak voor de WEZO ernstig ondermijnen. 

Wij roepen u als aandeelhouders en bestuurders van de WEZO op een verzoek tot verhoging van de 
vergoeding van één van de leden van de Raad van Commissarissen niet te honoreren. Tevens willen 
wij u oproepen in het kader van het behouden van draagvlak voor de sociale werkvoorziening zo 
transparant mogelijk te zijn over bestuursvergoedingen, nu en in de toekomst. De gemeenteraden 
mogen de WEZO dan op afstand hebben gezet, maar zolang er sprake blijft van tekorten - die 
moeten worden aangevuld - hebben wij recht op alle relevante informatie.

Ik zie uw reactie op bovenstaande gaarne tegemoet.

Met vriendelijke groet,

namens de Zwolse SP-fractie;

Tjitske Siderius
Fractievoorzitter SP Zwolle
Borneostraat 30
8022 PD Zwolle


